
پیشکسوت بسکتبال در 96 سالگی درگذشت
وداع با آخرین بازمانده المپیک 1948

پیشکس��وت بس��کتبال معروف به عمو صلبی در سن 
96 س��الگی درگذشت. به گزارش روابط عمومی فدراسیون 
بسکتبال، ابوالفضل صلبی ملقب به عمو صلبی پیشکسوت 
بسکتبال دعوت حق را لبیک گفت. عمو صلبی متولد 1303 
و در سال 1330 عضو تیم  ملی بسکتبال بود. او تنها یادگار تیم 
 ملی بسکتبال اعزامی به المپیک 1948 لندن به شمار می رفت. 
فدراسیون بسکتبال درگذشت این پیشکسوت ارزشمند را به 
خانواده آن مرحوم و جامعه بسکتبال تسلیت عرض می کند.

مرگ نوجوان ملی پوش دوچرخه سواری
رکاب��زن نوجوان ایرانی به علت تصادف در حین تمرین 
درگذش��ت. به گزارش فدراسیون دوچرخه سواری، »مهیار 
فرزانه« رکابزن نوجوان یزدی و عضو تیم ملی نوجوانان ایران  
حین تمرین جاده درگذش��ت. این رکابزن به علت تصادف 
در زم��ان تمرین جان به جان آفرین تس��لیم کرد. پیش از 
این نیز بارها اتفاق افتاده که رکابزنان حین تمرین در جاده 
بر اثر تصادف با وس��ایل نقلیه عبوری فوت کرده یا مجروح 
 ش��ده اند. علت این مسأله نیز نبود اسکورت همراه رکابزنان

حین تمرین در جاده است.

 حمایت مارادونا از رونالدینیو:
 او مجرم نیست

اسطوره فوتبال آرژانتین به حمایت از رونالدینیو پرداخت 
و خواستار برخورد بهتر با این فوق ستاره برزیلی شد. به 
گزارش اسپورت، رونالدینیو، ستاره سابق بارسلونا و تیم 
ملی فوتبال برزیل روزهای بسیار سختی را تجربه می کند.

رونالدینیو که با پاسپورت جعلی وارد پاراگوئه شد چند روزی 
را در زندان سپری کرد و بعد از پرداخت وثیقه سنگین 650 
هزار پوندی موقتا آزاد شده و در یک هتل تحت اقامت اجباری 
قرار گرفته است. مارادونا اسطوره فوتبال آرژانتین به حمایت از 
رونالدینیو پرداخت و خواستار برخورد بهتر با این فوق ستاره 
برزیلی شد. او گفت: رونالدینیو دوست عزیز من است و همواره 
در کن��ار او خواهم بود. نباید چنین برخوردی با این بازیکن 
بشود. ال دیگو ادامه داد: آنچه برای رونالدینیو اتفاق افتاد من 
را بسیار اندوهگین کرد. او که مجرم نیست اینگونه با او برخورد 
می شود. او تنها برای کار به پاراگوئه رفت. تنها اشتباه رونالدینیو 
 این است که او یک الگوی بزرگ است و باید بداند رفتارش

زیر ذره بین قرار می گیرد. رونالدینیو دوست عزیز من است و 
تا پای جان به حمایت از او خواهم پرداخت.

بایرن در یک روز
 1۰۰ هزار ماسک مخصوص فروخت

باشگاه بایرن مونیخ اعلام کرد در ۲4 ساعت توانست 100 
هزار ماسک را با رنگ پیراهن باشگاه بفروشد. به گزارش کیکر، 
کش��ور آلمان یکی از کش��ورهایی است که شمار مبتلایان 
ویروس کرونا در آن بسیار زیاد است. باشگاه بایرن مونیخ اعلام 
کرد در راه مبارزه با ویروس کرونا اقدام به تولید ماسک هایی با 
رنگ پیراهن باشگاه کرده و تنها در ۲4 ساعت توانست 100 
هزار ماسک بفروشد. طبق اعلام باشگاه بایرن پول فروش این 
ماسک ها به یک موسسه خیریه که توسط جاشوا کیمیش و 
گورتزسکا اداره می شود اختصاص داده خواهد شد تا صرف 
مبارزه با ویروس کرونا ش��ود. کارل هاینس رومنیگه، مدیر 
اجرایی باشگاه بایرن مونیخ گفت: با این عمل خود می خواهیم 
نشان دهیم باشگاه بایرن یک باشگاه نمونه و خاص در همه 
چیز اس��ت. ما باید در مسیر مبارزه با ویروس کرونا حرکت 
کنیم. خوشحالیم در این زمینه فعالیت داریم. باشگاه بایرن 
مونیخ خود را آماده از سرگیری رقابت های بوندس لیگا می کند 
که ۲ ماه است به خاطر شیوع ویروس کرونا تعطیل شده است. 
بایرن با 4 امتیاز اختلاف بیشتر نسبت به بوروسیادورتموند در 
صدر جدول رده بندی بوندس لیگا جا دارد و شانس نخست 

کسب عنوان قهرمانی در فصل جاری است.

بررسی راهکارهای پیشنهادی فیفا 
درباره قرارداد بازیکنان

دبیرکل فدراسیون فوتبال نشستی با مسؤولان حقوقی و 
مسابقات فوتبال درباره پیامدهای کرونا و راهکارهای فیفا درباره 
قرارداد بازیکنان برگزار کرد. به گزارش سایت رسمی فدراسیون 
فوتبال، مهدی محمدنبی، دبیرکل فدراسیون فوتبال عصر روز 
ش��نبه جلسه ای را با حضور محمود شیعی، لیلا صوفی زاده، 
مسؤولان س��ازمان های لیگ فوتبال و فوتسال، کمیته های 
حقوقی و تدوین مقررات، انضباطی، تعیین وضعیت بازیکنان، 
دپارتم��ان بین الملل، دپارتمان تیم ملی و نماینده بازیکنان 
تیم های ملی فوتس��ال و فوتبال بانوان و آقایان برگزار کرد. 
در این نشست دبیرکل فدراسیون فوتبال به بحث و بررسی 
درباره راهکارهای فیفا پرداخت و نظرات کمیته های حقوقی 
و مسابقات فدراسیون فوتبال نیز ارائه شد. شیوع ویروس کرونا 
که منجر به تعلیق تمام فعالیت های مختلف از جمله فوتبال 
شده باعث شده س��والاتی از فیفا درباره مسائل مختلف در 
این زمینه پرسیده شود. بر همین اساس فیفا پس از تشکیل 
کارگروهی، نامه ای را به فدراسیون های عضو خود ارسال کرده 
و راهکارهای مختلفی را درباره قرارداد بازیکنان مطرح کرده 
است تا باشگاه ها و بازیکنان بتوانند بر اساس شرایط موجود 
خود در کشورشان، از این راهکارها استفاده کنند. با توجه به 
اینکه مدت زمان قرارداد بازیکنان و بحث تعهد طرفین در این 
راهکارهای پیشنهادی از طرف فیفا ارائه شده، در جلساتی که 
برگزار می شود فدراسیون درصدد است به یک راهکار قانونمند 
برسد. مهدی محمدنبی، دبیرکل فدراسیون فوتبال به همراه 
مسؤولان فدراسیون در این جلسه به بررسی شرایط و ایجاد 
یک راهکار مناسب پرداختند. مقرر شد در جلسه آتی با حضور 
تمام مس��ؤولان ذی ربط به یک جمع بندی نهایی برسند و 

تصمیمات لازم در این باره گرفته شود.

اخبار

ورزشی

برخلاف انتظار اهالی کشتی مبنی بر انتخاب و معرفی 
مدیر فنی تیم  ملی کش��تی فرنگی، گویا این مسأله فعلا 

در دستور کار فدراسیون کشتی قرار ندارد.
کناره گیری حس��ن رنگرز از مدیریت تیم ملی کشتی 
فرنگی و سخنگویی فدراسیون و رفتن او به وزارت ورزش 

باعث شد مس��ؤولیت سنگین و 
حساسی در تیم ملی فعلا بدون 

مدیر باقی بماند.
اوایل س��ال ج��اری و بعد از 
گذشت چند روز از کناره گیری 
حسن رنگرز، متولیان فدراسیون 
کش��تی محمد ابراهیم امامی را 

به عنوان س��خنگوی جدید فدراسیون انتخاب کردند اما 
برخ��لاف انتظار همچن��ان خبری از معرف��ی مدیر فنی 
جدید تیم  ملی کشتی فرنگی نشد، البته برخی مسؤولان 
فدراس��یون همان زمان اعلام کردند این موضوع در حال 
بررسی و اقدام است و بزودی جانشین حسن رنگرز  در کادر 
فنی تیم  ملی نیز انتخاب و معرفی خواهد شد. اما با توجه 
به اظهارات اخیر محمدابراهیم امامی، سخنگوی فدراسیون 

کشتی گویا این موضوع فعلا منتفی است و جانشین حسن 
رنگ��رز و همکار محمد بن��ا در کادر فنی تیم  ملی به این 
زودی انتخاب و معرفی نخواهد شد. نکته جالب توجه آنکه 
دلیل تاخیر در معرفی مدیرفنی جدید تیم  ملی کش��تی 
فرنگی به گفته سخنگوی فدراسیون شیوع بیماری کرونا 
و لغو تمام اردوها و مسابقات کشتی 
تا تیرماه س��ال جاری اعلام ش��ده 
اس��ت. البته از گوشه و کنار محافل 
کشتی خبر می رسد گماردن فردی 
به عن��وان مدیرفنی در کنار محمد 
بن��ا به عنوان س��رمربی تیم  ملی با 
اختیارات تام، کار بس��یار حساسی 
اس��ت که فدراسیون کش��تی قصد ندارد فعلا با عجله در 

این  باره تصمیم گیری و اقدام کند.
تی��م مل��ی کش��تی فرنگ��ی ای��ران برای حض��ور در 
بازی ه��ای المپی��ک توکیو ب��ا ترکیبی 6 نف��ره و کامل، 
همچن��ان نی��از ب��ه کس��ب 3 س��همیه دیگ��ر دارد که 
 ای��ن خواس��ته بای��د در رقابت ه��ای گزینش��ی المپیک

محقق شود.

س��رمربی پیش��ین تی��م ملی والیب��ال درب��اره گزینه 
جانشینی اش گفت: سپردن نیمکت تیم ملی به مربی ایرانی 

بهترین راه حل است.
تیم ملی والیبال ایران اواخر سال گذشته برای دومین بار 
موفق ش��د در رقابت های انتخابی ق��اره ای جواز حضور در 

المپیک را کسب کند. این در حالی 
اس��ت که با توجه به شیوع ویروس 
کرونا ق��رارداد ایگ��ور کولاکوویچ، 
سرمربی تیم ملی والیبال فسخ شده 
و فدراسیون والیبال به دنبال انتخاب 

جانشین کولاکوویچ است.
ایگ��ور کولاکووی��چ در ارتب��اط 

تصویری با برنامه »ورزش تعطیل نیس��ت« ش��بکه ورزش 
س��یما در پاس��خ به این س��وال که آیا از س��وی فدراسیون 
صحبت هایی با شما شد تا در صورت امکان در 6 ماه باقیمانده 
از قراردادتان در تیم های باش��گاهی حضور داش��ته باشید و 
سپس برای المپیک هدایت تیم ملی والیبال ایران را برعهده 
بگیرید یا خیر، گفت: بحثی از تعامل نشد و فقط گفتند قرارداد 
را فسخ کنیم. راستش را بخواهید قیمتی وجود ندارد. حضور 

در المپیک ارزش و امتیاز بزرگی است. آرزوی من این بود که 
در المپیک با کسب مدال کارم را به پایان برسانم اما در این 
زمینه کسی با من صحبتی نکرد. وی در پاسخ به این سوال 
که فدراسیون از به خدمت گرفتن مربیان تراز اول صحبت 
می کند؛ آیا ش��ما خودتان را جزو مربیان تراز اول می دانید 
یا خیر، گفت: سوال سختی است. 
سخت است بخواهم از خودم تعریف 
کنم. فدراسیون و کارشناسان در این 
زمین��ه بهتر می توانند نظر بدهند. 
کولاکوویچ در پاسخ به این سوال که 
از میان گزینه های ایرانی و خارجی، 
ک��دام یک برای تی��م ملی والیبال 
ایران بهتر است، گفت: تنها راه حل استفاده از مربیان ایرانی 
است. اگر مربی خارجی بیاید زمان زیادی طول می کشد تا 
بازیکنان را بشناسد. به نظر من سپردن نیمکت تیم ملی به 
مربی ایرانی بهترین راه حل منطقی است. کولاکوویچ درباره 
انتشار اخباری مبنی بر حضورش در باشگاه لهستانی گفت: 
امیدوار هستم در ماه مه  با یک تیم در لهستان قرارداد امضا 

کنم و فعالیتم را ادامه دهم.

کرونا  انتخاب مدیر فنی تیم ملی کشتی فرنگی را منتفی کرد

رنگرزفعلابیجانشین
کولاکوویچ درباره جانشینش در تیم ملی والیبال:

انتخابیکایرانیبهترینراهحلاست

سنندج میزبان مسابقات کشتی جام باشگاه های جهان 
فدراسیون کشتی با میزبانی شهر سنندج برای برگزاری هفتمین دوره مسابقات فرنگی جام باشگاه های جهان موافقت کرد. طی هفته های 
اخیر برخی استان ها آمادگی خود را برای میزبانی هفتمین دوره مسابقات جام باشگاه های جهان اعلام کردند که بعد از مذاکرات انجام 
شده میان رئیس سازمان لیگ و استاندار کردستان، نام شهر سنندج به عنوان گزینه اصلی مطرح شد.

س��ازمان لی��گ فوتب��ال ب��ا وجود 
درخواست چند باشگاه برای تعطیلی 
مس��ابقات، امروز برنامه جدید پیشنهادی خود را به ستاد 
مبارزه با کرونا ارائه می دهد. یکی از مش��کلات بزرگی که 
کرونا برای فوتبال در سراسر دنیا به وجود آورده، بحث ادامه 
رقابت هایی است که باقی مانده؛ در ایران هم این مساله نمود 
فراوانی داش��ته و باعث شده مس��ؤولان برگزاری مسابقات 
حس��ابی به دردسر بیفتند. در این شرایط بسیاری از اهالی 
فوتبال خواهان تعطیلی ادامه رقابت های لیگ ش��ده اند. از 
لیگ برتر فوتبال 9 هفته و از س��ایر دسته ها نیز بازی های 
زیادی باقی مانده که تعداد کثیری از افراد شاغل در فوتبال 
با ارائه برنامه های پیشنهادی خود خواهان تعطیلی مسابقات 
ش��ده اند. مس��اله مهم اما این است که تعطیلی رقابت های 

فوتبال دردسرهای خاص 
خ��ود را خواهد داش��ت. 
یک��ی از مس��ائل مه��م، 
تعیین قهرمان و تیم های 
س��ت.  ا س��قوط کننده 
همچنین تعیین تیم هایی 
که سهمیه آسیایی خواهند 
گرفت هم بر مشکل اضافه 
می کن��د. با توجه به اینکه 
دیداره��ای پایانی لیگ و 

ج��ام حذفی باق��ی مانده، این موضوع چن��دان منطقی به 
نظر نمی رس��د. از ای��ن رو نگرانی وج��ود دارد که با توجه 
به ش��یوع کرونا، برگزاری رقابت های فوتبال به گسترده تر 

شدن این ویروس در کشور 
کم��ک کند و ب��ه همین 
خاطر برگزاری مس��ابقات 
خطرناک است. در چنین 
شرایطی چند باشگاه لیگ 
برتری به صورت رسمی با 
س��ازمان لیگ نامه نگاری 
درخواس��ت  و  کردن��د 
کتبی ش��ان برای تعطیلی 
ادامه مس��ابقات فوتبال را 
ارائ��ه دادند اما ظاهرا س��ازمان لیگ و فدراس��یون فوتبال 
نمی خواهند به ای��ن نامه ها که تعدادش هم رو به افزایش 
اس��ت، توجهی کنند. مسؤولان س��ازمان لیگ در این باره 

برنامه جدید و پیشنهادی خود را نیز برای ادامه لیگ برتر 
و جام حذفی آماده کرده اند که طی آن زمان شروع دوباره 
تمرینات تیم های لیگ برتری هم مشخص شده و از طرفی 
برنامه کامل بازی ها تا پایان فصل هم روش��ن اس��ت. این 
برنامه که به تایید مدیران فوتبال رس��یده قرار است امروز 
)دوشنبه( به ستاد مبارزه با کرونا در ورزش هم ارائه شود. 
در جلسه ای که امروز سهیل مهدی با اعضای ستاد مبارزه 
با کرونا خواهد داشت، برنامه جدید شروع تمرینات و لیگ 
برتر ارائه خواهد شد تا این ستاد درباره آن تصمیم بگیرد. 
اگر برنامه ارائه ش��ده مورد تایید ق��رار بگیرد، هفته آینده 
ستاد مبارزه با کرونا می تواند نظرش را درباره ادامه بازی ها 
اعلام کند و در این صورت احتمالا از اوایل خردادماه شاهد 

شروع بازی ها خواهیم بود.

ادامه از صفحه اول
لذا تا غرب شناسی ما در اختیار این 
جریان فکری باشد، از غرب الگویی می سازند که جوانان فکر 
می کنند آخر دنیا فقط غرب اس��ت. چرا جوانان نخبه ما تا 
چند کلاس پیش همین جماعت غرب زده مشق می کنند 
هوای غرب و زندگی در کانادا و آمریکا و اروپا به سرش��ان 

می زند و مشتاق مهاجرت می شوند؟
باید با تجربه آموزی از شرق شناسی، غرب شناسی به یک 
علم مفید و فایده مند برای نظام جمهوری اس��لامی تبدیل 
شود. اگر شرق شناس��ی در غرب مسیحی از زمان تصمیم 
شورای کلیسای وین در سال 131۲ میلادی مبنی بر ایجاد 
یک رشته کرسی های زبان شناسی در آکسفورد شکل گرفته 
اس��ت پس چرا ما نباید به ساختارمند کردن غرب شناسی 
بیندیشیم. چرا در حوزه های علمیه ما، در مراکز تحقیقات 

دینی ما رش��ته های مختلف غرب شناسی در زبان شناسی، 
جامعه شناس��ی، تاریخ، ادبی، هنری، فلس��فی و تکنولوژی 
وجود ندارد؟ تا کی ما باید معطل غرب شناس��انی باش��یم 
که تحت تاثیر شرق شناس��ی، اهداف سلطه طلبانه غرب را 
دنبال می کنند. اگر هدف شرق شناس��ی طبق نظر مرحوم 
دکتر »ادوارد سعید« مبارزه ایدئولوژیک با اسلام بوده و در 
چهارپنجم از مواقع تصویری خصمانه از اسلام ارائه داده است، 
چرا غرب شناسی نباید بر محور نقد لیبرالیسم شکل بگیرد؟ 
اگر شرق شناس��ی بر اس��اس کتاب خاطرات »مس��تر 
همفری« دستورالعمل تضعیف عقاید و ایدئولوژی اسلامی را 
تدوین می کرده است، چرا غرب شناسی نباید درصدد تحول 

و تضعیف ایدئولوژی تمدن غربی برآید؟
اگر شرق شناسانی مثل »اسنوک هارگرویچ« از مطالعات 
اسلام شناسی به عنوان مشاور حکومت هلند در مستعمرات 

مسلمان نش��ین در اندون��زی منص��وب می ش��دند و اگ��ر 
»مک دونالد« و »ماسنیون« به عنوان متخصص امور اسلامی 
مشاور مستعمراتی از آفریقای شمالی تا پاکستان بودند چرا 
غرب شناسی و غرب شناسان درصدد نباشند مشاور امینی برای 
نظام جمهوری اسلامی برای توسعه نفوذ خود در جهان باشند. 
اگر »کرزن« در سال 1914 با صراحت شرق شناسی را یک 
تکلیف برای توسعه اهداف استعماری می دانسته و آن را بخشی 
از اثاث و ملزومات امپراتوری بریتانیا قلمداد می کرده اس��ت، 
چرا غرب شناسی نباید یک تکلیف برای توسعه اهداف انقلاب 
اسلامی و اثاث و ملزومات تحقق جهان مهدوی محسوب شود.  
ضرورت س��ازماندهی غرب شناسی در نقطه عطف کرونا 
به این دلیل است که معتقدم بحران کرونا دوره جدیدی در 
غرب به وجود خواهد آورد که دوره پساپست مدرنیته است. لذا 
کرونا ترنس مدرنیسم را تقویت خواهد کرد؛ ترَِنس  مدرنیسم 

پس از دوران پست  مدرنیس��م به وجود آمده و بر اثر پوچی 
ایجادشده در دوران پست مدرنیسم مردم به سمت نیرویی 
مافوق گرایش یافته  و به دین گرایی یا شیطان گرایی تمایل 
یافته اند. ترنس مدرنیس��م برخلاف جریان پست مدرن، با 
سکولاریزاسیون جامعه مخالف است و بر نقش دین تأکید 
می کند، و رد جهان بینی به صورت نادرست و بدون اهمیت 
را م��ورد انتق��اد قرار می دهد. ل��ذا در آینده غرب با چالش 
دین گرایی مواجه خواهد شد و ایدئولوژی اسلامی بهترین و 
کامل ترین ایدئولوژی ای است که می تواند در غرب جایگاه 
خود را توسعه دهد. تا این وضع آنارشیک در غرب شناسی 
وجود دارد نه در داخل کش��ور می توانیم تصویر درستی از 
غرب داشته باشیم و نه می توانیم از تحول در شرایط بین الملل 
و بوی��ژه غرب بهره ب��رداری لازم را کرده و به اهداف انقلاب 

اسلامی بیندیشیم.

امروز جلسه سازمان لیگ فدراسیون فوتبال با ستاد مبارزه با کرونا برگزار می شود

تصمیمبرایادامهلیگ

نقدی بر غرب شناسی از دریچه کرونا

لیگ برتر

مهدی روزخوش: پیش از اینکه باشگاه فوتبال پرسپولیس نامه فسخ 
قرارداد را برای کارگزار خود ارسال کند، مسؤولان این شرکت رسما 
به پرسپولیسی ها اعلام کرده بودند تا پایان بهار، درآمدی در کار 
نخواهد بود. سه شنبه هفته گذشته باشگاه پرسپولیس با ارسال 
نامه ای به ش��رکت داده آتیه پرداز، رسما خواست قرارداد طرفین 
فس��خ شود. این ش��رکت که با امضای محمدحسن انصاری فرد 
همکاری خود را با این باش��گاه آغاز کرده بود، با گذش��ت 6 ماه 
نتوانست انتظارات را برآورده کند تا اینکه در نهایت طاقت مدیران 
پرسپولیس  سر آمد و تصمیم به فسخ قرارداد گرفتند. از قرار معلوم 
چند روز پیش از ارس��ال نامه فسخ از سوی باشگاه پرسپولیس، 
رئیس هیأت مدیره و مسؤول پروژه شرکت داده آتیه پرداز، جلسه ای 
با مدیران باشگاه پرس��پولیس برگزار می کنند تا درباره راه های 
درآمدزایی بحث و تبادل نظر شود. در این جلسه مسؤولان شرکت 
کارگزار رس��ما اعلام می کنند تا پایان بهار هیچ درآمدی در کار 
نخواهد بود و با توجه به پرداخت 15 میلیارد و 500 میلیونی که 
داشته اند، پرسپولیس عملا به این شرکت بدهکار است. آنها حتی 
در این جلسه عنوان می کنند پرداخت این پول در قرارداد نبوده و 
اگر می دانستند پرسپولیس قرار نیست این پول را بازگرداند، هرگز 
آن را پرداخت نمی کردند. از نکات دیگر اختلاف طرفین، مباحث 
پیرامون فضای رسانه ای باشگاه است. در قرارداد ذکر شده است باید 
اداره تمام فضای رسانه ای باشگاه اعم از صفحه رسمی اینستاگرام 
و توئیتر، کانال و سایت رسمی در اختیار کارگزار باشد. به عبارت 
دیگر مس��ؤولان روابط عمومی و رسانه باشگاه هیچ اختیاری در 
اداره این فضاها ندارند. شرکت کارگزار هم با استناد به همین بند، 
دامنه سایت رسمی باشگاه را به نام خود تغییر داده و اداره صفحه 
رسمی اینستاگرام و توئیتر باشگاه را نیز از اختیار عوامل رسانه ای 
باش��گاه خارج کرده اس��ت. در همین رابطه پرسپولیس طی ۲ 
نامه رسمی خواسته بود پسورد اینستاگرام و توئیتر باشگاه را در 
اختیار داشته باشد اما کارگزار پاسخ داده بر اساس قرارداد نه تنها 
اداره این دو فضا را به پرسپولیس نمی دهد، بلکه باید اداره کانال 
را هم به طور کامل در اختیار بگیرد. نکته دیگر اختلاف طرفین 
بحث جذب اسپانسر است. در قرارداد آمده است پرسپولیس  عملا 
حق مذاکره برای جذب اسپانس��ر را ندارد و حتی اگر ش��رکتی 
برای اسپانسری به پرسپولیس پیشنهادی بدهد، باشگاه باید آن 
شرکت را به کارگزار معرفی کند تا قرارداد با کارگزار به امضا برسد 
و پس از کس��ر درصدی، درآمد اسپانسری به پرسپولیس برسد. 

همین بند باعث ش��ده در عمل دست مدیران پرسپولیس  برای 
درآمدزایی بسته شود تا پرسپولیس  فقط چشم به دست کارگزار 
داش��ته باشد. طبق اسناد رسمی باشگاه پرسپولیس، طی 6 ماه 
فعالیت شرکت داده آتیه پرداز، این شرکت از قرارداد اسپانسری 
ی��ک تولید کننده قهوه، ۲ میلی��ارد تومان و از ق��رارداد فروش 
پیراهن در صداوس��یما، ٧00 میلیون تومان به عنوان »درآمد« 
به پرسپولیس پرداخت کرده و در دوره محمدحسن انصاری فرد، 
 ط��ی ۲ مرحل��ه در مجموع 15 میلی��ارد و 500 میلیون تومان

ه��م به عنوان »قرض« به پرس��پولیس داده ک��ه بابت این پول 
 چک ضمانت اخذ ش��ده اس��ت. به عب��ارت س��اده کارگزار در
6 ماه که برند باشگاه پرسپولیس، فضاهای تبلیغاتی و تمام فضاهای 
رسانه ای )سایت رسمی، صفحه رسمی توئیتر و اینستاگرام( را در 
اختیار داش��ته، فقط ۲ میلیارد و ٧00 میلیون برای پرسپولیس 
 درآمدزایی کرده و حالا مدعی طلب 15 میلیارد و 500 میلیونی

ش��ده است. این در ش��رایطی است که باش��گاه پرسپولیس با 
 ی��ک بحران بزرگ مالی روبه رو اس��ت. این باش��گاه باید بزودی
۲ میلیون و 50 هزار یورو بابت احکام قطعی فیفا پرداخت کند 
و در ادامه هم فکری به حال مطالبات بازیکنان کند. با این حال 
باید دید مدیران پرسپولیس  در روزهای آینده چه برنامه ای برای 

جذب منابع مالی دارند. 
جلسات مخفیانه مدیران پرسپولیس با اسپانسر مورد نظر ■

از سوی دیگر مدیران باشگاه پرسپولیس برای مطلع نشدن 
رسانه ها، جلسات خود با اسپانسر مدنظرشان را به صورت مخفیانه 
و بیرون از ساختمان باشگاه برگزار کردند. باشگاه پرسپولیس 
در دوران مدیرعاملی ایرج عرب بلیت فروشی خود را به شرکت 
ریحان فیلم که مدیریت آن بر عهده یکی از دوس��تان نزدیک 
مهرداد هاشمی است، واگذار کرد اما بعد از شروع فصل ۲ باشگاه 
استقلال و پرسپولیس ناچار شدند بلیت فروشی خود را در اختیار 
شرکت توسعه و تجهیز قرار دهند که این موضوع همان زمان 
باعث ش��د حاش��یه های زیادی در این باره به راه بیفتد. این در 
حالی است که در بدو قرارداد با ریحان فیلم، این شرکت مبلغ 
٧ میلیارد تومان به پرس��پولیس پول پرداخت کرد اما بعد از 
اینکه بلیت فروشی از این شرکت گرفته شد، این شرکت رسما 
از باشگاه پرسپولیس شکایت کرد و خواهان ٧ میلیارد پرداختی 
خود به این باشگاه شد. این موضوع باعث ناراحتی مهرداد هاشمی 
شد به طوری که او با ایرج عرب، مدیرعامل وقت پرسپولیس 

دچار اختلاف جدی شد و از سمت خود در باشگاه پرسپولیس 
استعفا کرد. هاشمی زمانی به هیأت مدیره پرسپولیس بازگشت 
که محمدحسن انصاری فرد جایگزین عرب در پست مدیرعاملی 
پرسپولیس شده بود. در دوران مدیریت انصاری فرد نیز باشگاه 
پرسپولیس تمایلی برای همکاری با شرکت نامبرده نشان نداد 
تا چالش هایی هم در این زمینه بین هاشمی و انصاری فرد به 
وجود آید. بعد از این مسائل، باشگاه پرسپولیس آبان ماه سال 
گذشته قراردادی را با شرکت آتیه داده پرداز به عنوان کارگزار 
برن��د امضا کرد اما بعد از اس��تعفای انصاری فرد از مدیرعاملی 
پرس��پولیس، هاشمی خواس��تار کنار گذاشتن این شرکت از 
کارگزاری پرسپولیس شد و در این میان دوباره خواستار همکاری 
با شرکت ریحان فیلم شد! در همین راستا روز جمعه نمایندگان 
این شرکت در باشگاه پرسپولیس حاضر شده و جلسه مهمی را 

با هاشمی و رسول پناه برگزار کردند که وقتی این خبر رسانه ای 
شد، دلخوری مدیران پرسپولیس را به همراه داشت. مدیران فعلی 
پرسپولیس انتظار نداشتند این جلسه که در بی خبری رسانه ها 
برگزار شده بود، رسانه ای شود. هاشمی که می خواست در فضای 
بی خبری و در سکوت کارها را پیش ببرد، برای رسانه ای نشدن 

جلسه بعدی راهکار جدیدی در پیش گرفت. 
مرد همه کاره این روزهای پرسپولیس دومین جلسه خود با 
مسؤولان ریحان فیلم را برگزار کرد. هاشمی برای اینکه رسانه ها 
این بار از محل برگزاری این جلسه باخبر نشوند، این جلسه را 
در مکانی خارج از ساختمان باشگاه برگزار کرد. به نظر می آید 
مدیران فعلی باشگاه پرسپولیس در تلاشند تا زمانی که در این 
باشگاه مسؤولیت دارند، با اسپانسر جدیدی وارد همکاری شوند 

و  توجهی به تبعات فسخ یک طرفه قرارداد ندارند. 

جزئیات تازه از اختلاف پرسپولیس و کارگزار

درآمدصفرتاپایانبهار!
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